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Plats och tid Kommunhuset Svedala, konferensrum Börringe 

2024-05-27, kl 16-17:30 

Närvarande 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Delges 

Per-Olof Lindgren, ordförande  

Ann-Charlotte Ziegenfeldt, vice ordförande 

Ann-Magreth Albin, representant pensionärsrådet 

Eva Nilsson, representant pensionärsrådet 

Ingrid Klapp Åström, representant pensionärsrådet 

Stefan Bauer, Svedala anhörigförening 

Christine Gustavsson, Svedala anhörigföreningen  

Glenn Ljungqvist, Personskadeförbundet 

Annette Bengtsson, sekreterare Referensgruppen för 

tillgänglighet, trafikingenjör 

Mimmi Jacobsson, Bygg och miljö 

Linda Holst, Kommunikationsenheten 

Mats Krznar, lokalförsörjningschef 

Peter Morreau, lokalplanerare 

Selma Hogas, representant ungdomsrådet 

Kristina Larsen, utredare kommunstyrelsen 

Malin Josefsson, verksamhetssekreterare kommunstyrelsen 

 

 

Aasma Alnajjar, representant ungdomsrådet 

Moa Blom, Vård och omsorg  

Johanna Eriksson, gatu- och parkenheten 

Nämndsekreterare tekniska nämnden 

CAOS Café 

Ulf Lennerling, ordförande Bygg- och miljönämnden 

Per Mattsson, ordförande socialnämnden 

 

1 Välkomna 

Per-Olof hälsade alla välkomna, speciellt ungdomsrådet. 

2 Presentationsrunda 
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3 Godkännande av föredragningslista 

Föredragslistan godkändes. 

4 Föregående minnesanteckningar 

Inga synpunkter 

5 EU-valet, tillgänglighet 

Kristina Larsen och Malin Josefsson berättade om hur valet och hur 

tillgänglighetsfrågorna har förberetts.  

Referensgruppen ansåg att tillgänglighet var god. 

6 Hörslingor 

Annette hade tagit fram ett förslag till skrivelse till kommunstyrelsen. Förslaget godkändes 

och skickas till kommunstyrelsen. Skrivelsen läggs även som bilaga till 

minnesanteckningarna. 

7 Synskadades riksförbund, Hur hörselsmart är er 
kommun? 

Materialet skickas ut med minnesanteckningarna. På nästa möte diskuterar vi om vi har 

en god nivå i kommunen. Om vi ska utvecklas – vad bör vi prioritera?  

8 Idé Svedala förslag om bättre utegym 

Ett idé Svedala förslag om bättre utegym har inkommit. Förslaget kommer behandlas av 

Teknisk nämnd.  
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Frågetecken vad som menas med Bara skog. Ann-Magreth önskar kontaktuppgifter till idé 

skrivaren. Gleen tipsade om Öresund Funkis på Ribersborgs strand. Tillgänglig och bra 

utrustning. 

9 Övrigt 

Ann-Magreth framförde önskemål om fler cykelställ önskas på Holmagården. Annette 

meddelar verksamheten. 

Fler hjärtstartare önskas. Kommunen bör ”puffa på” samfälligheter så att tillgängligheten 

ökar. Vad har kommunen gjort? 

Stefan Bauer meddelade att det är sättningar på upphöjningen, där man ska gå, på 

Bankgatan. 

Stefan Bauer framförde önskemål om bättre tex fler bänkar och fler gångstråk längs 

Segeå. 

10 Nästa sammanträde 

Onsdag 9 oktober kl.15.00-16.30. 


